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JUDEȚUL TIMIȘ 
CONSILIUL JUDEȚEAN   
Nr. 30530/18.10.2024 

 
PROCES VERBAL  

încheiat în ședința ordinară a plenului  
Consiliului Județean Timiș din 18 octombrie  2024 

 
 
 
          Domnul președinte Alin-Adrian Nica                 

Doamnelor și domnilor, 
Declar deschisă ședința ordinară a Consiliului Județean Timiș și vă anunț că sunt 

prezenți la ședință un număr de 35 consilieri județeni din totalul de 35 consilieri județeni în 
funcție.  

La ședință participă, în calitate de invitați, șefii compartimentelor funcționale din cadrul 
consiliului județean și specialiști din aparatul propriu, conducătorii unor instituții și servicii 
publice de sub autoritatea consiliului județean, precum și reprezentanții mass-media. 

Caracterul public al ședinței este asigurat in conformitate cu prevederile art. 138 din 
Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, prin accesul 
persoanelor interesate la proiectele de hotărâri, sens în care toate  materialele ce urmează a 
fi supuse dezbaterii au fost postate pe site-ul instituției, și prin accesul la procesul-verbal al 
ședinței. De asemenea ședința poate fi urmărită și online pe pagina de facebook a consiliului 
județean. 

Ședința a fost convocată prin Dispoziția nr. 687/11.10.2024 și ordinea de zi a ședinței a 
fost adusă la cunoștință publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare către mass-
media și prin postarea pe tabletele consilierilor județeni. 

In continuare vă propun completarea ordinii de zi a ședinței cu următoarele puncte: 
1. Proiect de hotărâre nr. 216/10.10.2024 privind aprobarea oportunității demarării 

procedurilor pentru întocmirea Strategiei de dezvoltare a educației fizice și a sportului 
în județul Timiș pentru perioada 2024-2029. 

2. Proiect de hotărâre nr. 217/16.10.2024 privind aprobarea desființării serviciului social 
Casa de tip familial “Sf. Stelian”, din structura Centrului de Recuperare și Reabilitare 
Neuropsihiatrică pentru Copii Timișoara, aflat în subordinea Direcției Generale de 
Asistență Socială si Protecția Copilului Timiș. 

3. Proiect de hotărâre nr. 218/16.10.2024 privind aprobarea Raportului de evaluare a 
activității administratorului societății RUWATIM SMDP S.R.L. pe anii 2022 și 2023.  

4. Proiect de hotărâre nr. 219/16.10.2024 privind aprobarea Raportului de evaluare a 
activității administratorului societății Service Cons Prest S.R.L. pe anii 2022 și 2023 . 

5. Proiect de hotărâre nr. 221/16.10.2024 privind suspendarea executării unor Contracte 
de închiriere pe durata lucrărilor pentru realizarea obiectivului de investiție publică din 
cadrul proiectului „Renovare energetică moderată a clădirii administrative - localitatea 
Lugoj, str. Timișoarei, nr. 27-33, Jud. Timiș, CF 400067”. 

6. Proiect de hotărâre 222/16.10.2024 privind aprobarea repartizării sumei din fondul de 
rezervă bugetară la dispoziția Consiliului Județului Timiș, pe anul 2024.  

7. Proiect de hotărâre nr. 223/17.10.2024 privind aprobarea rectificării nr. 8 a bugetului 
local al județului Timiș pe anul 2024. 
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8. Proiect de hotărâre nr. 224/17.10.2024 pentru aprobarea investiției ”Modernizarea, 
extinderea și dotarea ambulatoriului integrat Spitalului Clinic Județean de Urgență 
”Pius Brînzeu” Timișoara”, finanțat în cadrul Programului Național de Redresare și 
Reziliență. 
A mai fost un proiect de hotărâre pe care inițiatorul l-a retras. Este vorba despre   

Proiectul de hotărâre nr. 220/16.10.2024 privind aprobarea declanșării procedurii de 
expropriere pentru obiectivul de utilitate publică „Amenajare a două intersecţii DJ 595 cu 
amplasament fosta UM, în localitatea Giroc“. Astfel,  ordinea de zi se completează cu cele 8 
proiecte de hotărâre menționate anterior.  

Dacă sunt observații cu privire la ordinea de zi? Dacă nu, vă supun la vot completarea 
ordinii de zi a ședinței. 

Procedură de vot pentru completarea ordinii de zi? 
Consiliul Județean Timiș a aprobat completarea ordinii de zi  cu  un vot  “pentru” din 

partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ 
domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu 
Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Iovescu  Alexandru-
Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu 
Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, 
Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș 
Laurențiu-Grigore. 

Nu a votat domnul consilier județean Caplat Alexandru. 
 
Dacă sunt alte discuții cu privire la ordinea de zi a ședinței? 
Dacă nu, vă supun la vot ordinea de zi a ședinței în forma completată.  
Procedură de vot pentru proiectul ordinii de zi, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat ordinea de zi a ședinței, cu modificările aprobate, 

cu  un vot  “pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din 
partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, 
Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu 
Eugeniu, Hiticaș Marius, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, 
Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, 
Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș 
Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu 
Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Dobra Călin-Ionel, Moș Cristian-Alin. 
 
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun spre 

aprobare procesul-verbal al ședinței extraordinare din data de 08.10.2024. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat procesul verbal cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 29 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, Grigoroiu Eugeniu, 
Hiticaș Marius, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca 
Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș 
Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-
Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Țecu 
Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Ciurlea Sorina-Alexandra, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, 
Tămaș Dănuț-Petrișor. 
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Punctul nr. 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 196/30.09.2024 privind 
aprobarea Regulamentului de utilizare și funcționare a Centrului Comunitar pentru 
Învățare Permanentă Timiș și a contractului cadru de închiriere ocazională a sălilor și 
atelierelor din Centru. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica                 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia pentru cultură, 
învățământ, activități științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru administrație 
publică locală (CAPL) și Comisia pentru relații și cooperare internă și externă, 
dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-
Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu 
Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, 
Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș 
Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Bojin Mihăiță, Caplat Alexandru, Korman Valentin. 
 
 
Punctul nr. 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 197/02.10.2024 pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 135/12.06.2023 privind aprobarea 
depunerii de către județul Timiș a proiectului ”Microbuze electrice pentru elevii din 
județul Timiș”. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica                 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru 
sănătate și protecție socială (ASAN) și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și 
turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 32 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu 
Andrei, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu 
Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-
Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, 
Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-
Viviana. 

Nu au votat: Danielescu Aura-Codruța, Timiș Laurențiu-Grigore. 
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Punctul nr. 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 198/03.10.2024 privind 
avizarea normelor de venit pentru anul fiscal 2025 pentru contribuabilii care realizează 
venituri din activități independente. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile de specialitate. 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 33 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu 
Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu 
Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-
Alin, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, 
Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-
Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu a votat: Olajos Jani-Raul. 
 
 
Punctul nr. 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 207/07.10.2024 privind 

aprobarea execuției bugetelor secțiunii de funcționare și a secțiunii de dezvoltare 
pentru bugetul local al  județului Timiș la 30.09.2024. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica                 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile de specialitate. 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 34 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu 
Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu 
Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-
Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, 
Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, 
Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

 
 
Punctul nr. 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 208/07.10.2024 privind 

aprobarea Procedurii de acordare a anulării accesoriilor aferente obligațiilor bugetare 
restante la data de 31 august 2024 inclusiv, datorate bugetului județean. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica             
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile de specialitate. 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea 
Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra 
Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, 
Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
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Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu 
Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, 
Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Boldovici Laura-Carmen, Caplat Alexandru. 
 
 
Punctul nr. 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 209/07.10.2024 privind 

aprobarea modificării și completării Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 
196/26.09.2024 privind aprobarea Regulamentului privind reglementarea cadrului 
general de analiză și soluționare a cererilor de repartizare a locuințelor A.N.L. pentru 
tineri și specialiști în sănătate. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica                 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia pentru 
administrație publică locală (CAPL), Comisia pentru relații și cooperare internă și 
externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX) și Comisia pentru 
agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 33 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu 
Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu 
Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, 
Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă 
Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu a votat: Iovescu  Alexandru-Adrian. 
 
 
Punctul nr. 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 210/07.10.2024 pentru 

revocarea dreptului de administrare al Agenției de Plăți și Intervenție pentru 
Agricultură, Centrul Județean Timiș, asupra unor spații din imobilul situat în localitatea 
Lugoj, strada Timișoarei nr. 27-33, aflat în domeniul public al Județului Timiș.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica                 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de urbanism, amenajarea 

teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru administrație 
publică locală (CAPL), Comisia pentru relații și cooperare internă și externă, dezvoltare 
regională și mediu de afaceri(COREX) și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală 
și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 32 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu 
Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu 
Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, 
Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă 
Elena, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-
Grigore. 
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Nu au votat: Iovescu  Alexandru-Adrian, Sorincău Ioan. 
 
 
Punctul nr. 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 211/07.10.2024 privind 

aprobarea modificării și completării Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 
206/28.10.2016 privind aprobarea dării în administrare a unor bunuri imobile aflate în 
domeniul public al Județului Timiș, către unele instituții publice de interes județean. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica                 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru 
cultură, învățământ, activități științifice, tineret și sport (EDUX) și Comisia pentru 
sănătate și protecție socială (ASAN).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 32 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Calescu Mihaela-Maria, Caplat 
Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, 
Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman 
Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu 
Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, 
Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Ciurlea Sorina-Alexandra, Boldovici Laura-Carmen. 
 
 
Punctul nr. 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 212/08.10.2024 privind 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 50/28.02.2024 privind aprobarea 
declanșării procedurii de expropriere pentru obiectivul de utilitate publică „Amenajarea 
intersecțiilor DJ592 cu str. Hodoș (Albina) și cu DJ592A (Sacoșu Turcesc)”.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica                 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de urbanism, amenajarea 

teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru cultură, 
învățământ, activități științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și 
protecție socială (ASAN) și Comisia pentru administrație publică locală (CAPL).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea 
Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, 
Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–
Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș 
Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa 
Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, 
Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Caplat Alexandru, Boldovici Laura-Carmen, Danielescu Aura-Codruța. 
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Punctul nr. 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 213/08.10.2024 privind 
modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 319/14.11.2022 privind aprobarea 
asocierii Județului Timiș cu Comuna Moșnița Nouă în vederea realizării  proiectului: 
“Județul în Miniatură - Parc Tematic în Moșnița Nouă”, finanțat prin mecanismul de 
”bugetare participativă”, organizat de Consiliul Județean Timiș în anul 2022. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica                 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia pentru sănătate și protecție 

socială (ASAN), Comisia pentru administrație publică locală (CAPL), Comisia pentru 
relații și cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX) 
și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 30 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Danielescu Aura-Codruța, 
Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-
Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu 
Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, 
Șendroiu Vlad-Ioan, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Caplat Alexandru, Cotețiu Andrei, Sorincău Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor. 
 
 
Punctul nr. 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 214/08.10.2024 privind 

aprobarea documentației tehnico-economice, a principalilor indicatori tehnico-
economici și a devizului general, faza PT, pentru proiectul de investiție publică 
“Județul în Miniatură - Parc Tematic în localitatea Moșnița Nouă”, finanțat prin 
mecanismul de ”bugetare participativă”, organizat de Consiliul Județean Timiș în anul 
2022. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica                 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru 
cultură, învățământ, activități științifice, tineret și sport (EDUX) și Comisia pentru 
sănătate și protecție socială (ASAN).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 30 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Danielescu 
Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, 
Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu 
Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Șendroiu Vlad-Ioan, 
Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

 Nu au votat: Iovescu  Alexandru-Adrian, Moruș Vasile, Sorincău Ioan, Cotețiu Andrei. 
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Punctul nr. 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 215/08.10.2024privind 
aprobarea documentației tehnico-economice, a principalilor indicatori tehnico-
economici și a devizului general, faza PT, pentru proiectul de investiție publică “Secție 
externă de recuperare medicală ortopedie și traumatologie (balneofiziokinetoterapie) în 
comuna Lovrin, județul Timiș” 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica                 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia pentru 
administrație publică locală (CAPL), Comisia pentru relații și cooperare internă și 
externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX) și Comisia pentru 
agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Calescu Mihaela-Maria, Caplat 
Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu 
Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, 
Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș 
Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu 
Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Boldovici Laura-Carmen, Cocean Liviu-Marius, Dobra Călin-Ionel. 
 
 
Punctul nr. 13 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre nr. 216/10.10.2024 privind 

aprobarea oportunității demarării procedurilor pentru întocmirea Strategiei de 
dezvoltare a educației fizice și a sportului în județul Timiș pentru perioada 2024-2029. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica                 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 30 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu 
Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Lazăr Ioan–Cosmin, 
Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, 
Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-
Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș 
Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Dobra Călin-Ionel, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman 
Valentin. 
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Punctul nr. 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 217/16.10.2024 privind 
aprobarea desființării serviciului social Casa de tip familial “Sf. Stelian”, din structura 
Centrului de Recuperare și Reabilitare Neuropsihiatrică pentru Copii Timișoara, aflat în 
subordinea Direcției Generale de Asistență Socială si Protecția Copilului Timiș. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica                 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 30 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Calescu Mihaela-Maria, Caplat 
Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca 
Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș 
Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-
Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș 
Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Boldovici Laura-Carmen, Dobra Călin-Ionel, Iovescu  Alexandru-Adrian, 
Korman Valentin.  

 
 
Punctul nr. 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 218/16.10.2024 privind 

aprobarea Raportului de evaluare a activității administratorului societății RUWATIM 
SMDP S.R.L. pe anii 2022 și 2023.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica                 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 28 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat 
Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca 
Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș 
Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-
Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, 
Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Sorincău 
Ioan, Korman Valentin.  

 
 
Punctul nr. 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 219/16.10.2024 privind 

aprobarea Raportului de evaluare a activității administratorului societății Service Cons 
Prest S.R.L. pe anii 2022 și 2023 . 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica                 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
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Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 
domnului președinte Alin-Adrian Nica și 28 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-
Marius, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu 
Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, 
Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă 
Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, 
Timiș Laurențiu-Grigore și o abținere din partea domnului consilier județean Dobra Călin-
Ionel.  

Nu au votat: Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Iovescu  Alexandru-Adrian.  

 
 
Punctul nr. 17 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre nr. 220/16.10.2024 privind 

aprobarea declanșării procedurii de expropriere pentru obiectivul de utilitate publică 
„Amenajare a două intersecţii DJ 595 cu amplasament fosta UM, în localitatea Giroc“. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica                 
Acest proiect a fost retras de pe ordinea de zi de către inițiatorul proiectului.  
 
 
Punctul nr. 18 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre nr. 221/16.10.2024 privind 

suspendarea executării unor Contracte de închiriere pe durata lucrărilor pentru 
realizarea obiectivului de investiție publică din cadrul proiectului „Renovare energetică 
moderată a clădirii administrative - localitatea Lugoj, str. Timișoarei, nr. 27-33, Jud. 
Timiș, CF 400067”. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica                 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-
Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan–
Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș 
Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa 
Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, 
Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Iovescu  Alexandru-Adrian, Caplat Alexandru. 
 

 
Punctul nr. 19 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre nr. 222/17.10.2024 privind 

aprobarea repartizării sumei din fondul de rezervă bugetară la dispoziția Consiliului 
Județean Timiș, pe anul 2024. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
 La acest proiect există un amendament din partea domnului vicepreședinte care a fost 

prezentat, dezbătut și avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 
comisiilor de specialitate.  
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Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot amendamentul. 
Procedură de vot pentru amendament, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat amendamentul cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 32 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, 
Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-
Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, 
Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-
Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Iovescu  Alexandru-Adrian, Moș Cristian-Alin. 
În continuare, dacă sunt intervenții cu privire la proiectul de hotărâre? 
Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre în forma amendată. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 32 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu 
Andrei, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu 
Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu 
Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, 
Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș 
Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat:  Danielescu Aura-Codruța, Moruș Vasile 
 
 
Punctul nr. 20 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 223/17.10.2024 privind 

aprobarea rectificării nr. 8 a bugetului local al județului Timiș pe anul 2024. 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica                 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții?  
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule președinte, vă rog să-mi permiteți să iau cuvântul. 
Mă voi referi, nu în integralitate, la acest proiect de hotărâre care este o rectificare 

importantă, noi facem relativ des aceste rectificări, ci la un aspect important pe care noi l-am 
tratat cu toată seriozitatea ca instituție, Consiliul Județean Timiș, și nu numai pe acesta și mă 
refer la grija pe care noi o avem tot timpul față de nevoile semenilor noștri care au nevoi 
speciale.  

Pe această cale, doresc să mulțumesc celor din aparatul tehnic care au găsit 
totdeauna resurse pentru a le aloca pentru nevoile acestor copii și pot să spun că-i prețuiesc 
sincer pentru acest lucru.  

În egală măsură, conducerii executive a Consiliului Județean Timiș care a știut și a 
făcut cel mai bun management și a prioritizat aceste nevoi și să știți că ele contează foarte 
mult pentru că, din punctul meu de vedere, nu cred că sunt oameni care au mai mare nevoie 
de noi în acest județ decât copii cu nevoi speciale și aproape toți din consiliul județean 
suntem membri în consiliile de administrație ale acestor școli și știm cu ce probleme se 
confruntă acești copii și pentru ei viața este o luptă.  

Cu atât mai mult chiar nu exagerez  că meritul nostru, al Consiliului Județean Timiș, 
care avem grijă de aceste școli este unul normal, deosebit și îmi pare rău că nu putem face 
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mai mult pentru ei dar întotdeauna am făcut maximul posibil la resursele financiare pe care le-
am avut la dispoziție.  

Știu că nu a fost ușor. De multe ori cei din aparatul tehnic au trebuit să caute aceste 
resurse și cu atât mai mult au meritul cuvenit.  

Vă mulțumesc și sper ca instituțional în următorul mandat să avem aceeași grijă față 
de școlile speciale din județul Timiș.  

 
Domnul președinte Alin-Adiran Nica 
Mulțumesc domnule consilier județean Petre Mihăieș.  
Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 30 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, Grigoroiu Eugeniu, 
Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–
Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș 
Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa 
Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, 
Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana.  

Nu au votat: Ciurlea Sorina-Alexandra, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, 
Timiș Laurențiu-Grigore. 

 
 
Punctul nr. 21 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre nr. 224/17.10.2024 pentru 

aprobarea investiției ”Modernizarea, extinderea și dotarea ambulatoriului integrat 
Spitalului Clinic Județean de Urgență ”Pius Brînzeu” Timișoara”, finanțat în cadrul 
Programului Național de Redresare și Reziliență. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica                 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 33 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu 
Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, 
Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian 
Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, 
Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș 
Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu 
Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

 
                                    

Punctul nr. 22 al ordinii de zi - Întrebări, interpelări, informări. 
   
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica                 
  Vă aduc la cunoștință faptul că aveți la dispoziție în format electronic: 

- Informare privind derularea în anul școlar 2024-2025 la nivelul județului Timiș a 
programului pentru școli al României - 2023-2029. 

- Informare privind situația rezolvării corespondenței înregistrate la Consiliul Județean 
Timiș în perioada 01.07.-30.09.2024. 
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- Informare privind stadiul lucrărilor la investiția publică de lărgire la 4 benzi a DJ 691 
Dumbrăvița - A1.  

- Informare privind activitatea Comisiei speciale pentru analizarea documentațiilor ce 
stau la baza exercitării/neexercitării dreptului de preemțiune al Județului Timiș 
referitor la intențiile de înstrăinare a unor clădiri monument istoric. 

- Informarea privind situațiile prevăzute de lege privind conflictele de interese și 
incompatibilități în care se pot afla consilierii județeni. 

  În continuare, dacă dorește cineva să ia cuvântul la acest punct, vă rog să indicați 
acest lucru ca să pot nota, iar după aceea vă dau cuvântul în ordinea în care v-ați înscris.  
  Deci, și-a anunțat intenția de a lua cuvântul doamna Micicoi, domnul Olajos, domnul 
Iovescu, domnul vicepreședinte Proteasa, domnul Șendroiu, domnul Sarmeș, domnul Timiș și 
domnul Bojin.  
  Bun, dacă nu mai dorește altcineva închid lista și, cu permisiunea dumneavoastră o să 
încep eu primul întrucât, cred că este ultima ședință ordinară a acestui mandat la care 
participăm cu toții. 
  În primul rând, aș dori să vă mulțumesc pentru excelenta colaborare din acești 4 ani și 
nu doar dumneavoastră aleșilor județeni ci și colegilor din aparatul de specialitate, 
conducătorilor serviciilor sau instituțiilor publice subordonate Consiliului Județean Timiș și, nu 
în cele din urmă,  reprezentanților presei.  
  Eu zic că a fost 4 ani fructuoși pentru întreg județul Timiș, cu multe realizări cu multe 
provocări și ca să rememorez doar câteva dintre lucrurile majore care s-au întâmplat în acești 
4 ani, aș putea spune că am trecut cu bine peste o pandemie.  
  Am început mandatul în mijlocul pandemiei și după cum știți, cred  că am apucat să ne 
cunoaștem față în față după aproape un an de zile de la preluarea atribuțiilor. Mai apoi a fost 
anul cu capitală culturală care ne-a adus în față multe provocări, dar am reușit să organizăm 
partea de program cultural care a ținut de noi, de Consiliul Județean Timiș. Eu zic că am făcut 
acest lucru foarte bine și culminând cu expoziția Brâncuși, a crescut prestigiul instituției 
noastre în acel an fabulos pentru Timișoara.  
  Nu în ultimul rând, investițiile majore derulate în acești 4 ani de zile, mai ales în 
infrastructura rutieră și de sănătate drumul lărgit la patru benzi prin Dumbrăvița și Giarmata,  
către Autostrada 1 sau cel lărgit la patru benzi, către aeroport sau către Moșnița Nouă sunt 
exemple concrete de elemente de infrastructură majoră rutieră pe care noi le-am făcut în 
acești 4 ani.  
  Și dacă vorbeam de sănătate, investițiile la Spitalul Județean, culminând cu noua 
maternitate, cred că ne fac pe toți să fim mândri că ne-am făcut treaba conform cu așteptările 
cetățenilor în acești 4 ani.  
  În rest, le urez colegilor care vor urma să conducă Consiliul Județean Timiș spor la 
muncă și multă înțelepciune și sper ca cei peste un miliard  și jumătate de euro atrași,  ca 
record în administrația județeană în acest mandat, să fie depășit acest record și să fie aceste 
proiecte implementate în următorii ani, astfel încât, să continuăm în aceeași linie de a oferi 
cetățenilor cele mai bune servicii și un model de a face administrație publică la nivel județean.  
  Încă o dată, vă mulțumesc și vă doresc tuturor mult succes.  
  Deși mai există o posibilitate să avem o ședință extraordinară până la finalul 
mandatului, o ședință ordinară cu siguranță nu vom mai avea.   
  Vă mulțumesc și dau cuvântul doamnei consilier Elena Micicoi.  
  
  Doamna consilier județean Cornelia-Elena Micicoi  
  Mulțumesc domnule președinte. 
  Acum sunt mai emoționată decât la preluarea mandatului dar astăzi vreau să 
mulțumesc, în numele colegilor cu care împreună, din luna iunie, facem parte din Grupul 
Forța Dreptei.  
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  Vreau să mulțumesc tuturor colegilor consilier județeni, domnului secretar general al 
județului, domnilor vicepreședinți și nu în ultimul rând, dumneavoastră domnule președinte în 
mod special și în aceeași măsură.  
  Vreau, de asemenea, să mulțumesc tuturor colegilor din aparatul de specialitate care 
ne-au suportat 4 ani de zile, ne-au fost mereu alături și cu care am avut o colaborare 
extraordinar de bună.  
  Aș vrea să-i menționez doar pe cei cu care am colaborat îndeaproape, respectiv 
domnul Radu Șerban, domnul Marcel Marcu, doamna Aurica Zamfiroiu, doamna Carina 
Sincai și bineînțeles, vreau să mulțumesc referenților comisiilor de specialitate, în mod special 
doamnei Cristina Armașu – referent Comisia ECOF pentru că ne-a fost aproape 4 ani de zile, 
ne-a sprijinit în activitatea zilnică a comisiei. A fost o bucurie să vă cunosc și o onoare să 
lucrăm împreună.  
  Cred că în acești 4 ani au fost până la urmă mai multe lucruri care ne-au adus 
împreună decât cele care ne-au despărțit și colaborarea cu dumneavoastră a fost una extrem 
de bună din punctul meu de vedere și extrem de onorantă.  
  Vă mulțumesc, vă doresc tuturor mult succes mai departe. Cei care vom rămâne, vă 
spun că  sper să colaborăm la fel de bine, iar  celor cu care nu vom mai fi colegi vreau să vă  
spun că regret  pentru că fiecare dintre dumneavoastră a însemnat ceva special pentru mine. 
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
   Vă mulțumim și noi doamna Micicoi. 
  În continuare, dau cuvântul domnului Olajos. 
 
  Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
  Domnule președinte, stimați colegi,  
  În primul rând îmi cer scuze că nu pot să fiu prezent fizic. O intervenție chirurgicală  m-
a obligat să  intru online în condițiile în care m-am străduit să nu ratez nici o ședință din acest 
mandat.  
  Doresc să încep intervenția mea prin a mulțumii tuturor colaboratorilor din cadrul 
acestui mandat fie ei consilieri județeni, angajați ai Consiliului Județean Timiș, aparatul 
executiv în ansamblu, colaboratorilor din organizațiile unde am reprezentat Consiliului 
Județean Timiș, fie că vorbim de DKMT, COR sau altele, referenților din comisiile pe care le-
am condus sau din care am făcut parte, tuturor celor care au condus Consiliul Județean 
Timiș, adică dumneavoastră domnule președinte și celor doi vicepreședinți, dar și fostului 
președinte al Consiliului Județean Timiș, domnul Călin-Ionel Dobra cu care am colaborat 
foarte bine, tuturor reprezentanților partidelor politice cu care a trebuit să stau la masă, fie că 
ne-am certat, fie că am căzut de acord în acești 4 ani și mă bucur că am reușit să închidem 
cu demnitate acest mandat și, credem noi, să reprezentăm interesele și obiectivele cetățenilor 
județului Timiș pentru că viața trece, dar ce rămâne în urma noastră este relevant și vrem ne 
putem uita în oglindă fiind împăcați sufletește că am reprezentat interesele lor cât mai bine în 
acest mandat.   
  Vă îmbrățișez pe toți și vă doresc multă sănătate.  
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Vă mulțumim și noi domnule Olajos și vă dorim multă sănătate.  
  Dau cuvântul domnului vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
   
  Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
  Domnule președinte doresc și eu să încep aduce mulțumiri, în primul rând, colegilor din 
aparatul de specialitate cu care am lucrat zi de zi în ultimii aproape 4 ani de zile, tuturor 
colegilor din cadrul instituțiilor subordonate Consiliului Județean Timiș sau a societăților  
Consiliului Județean Timiș și domnului secretar general al județului.  
  Cu toții am avut o relație de colaborare foarte bună, chiar excelentă, de la care am avut 
foarte multe de învățat de-a lungul celor 4 ani.  
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  De asemenea, să mulțumesc și colegilor din cadrul cabinetului care au s-au descurcat 
excelent în această perioadă.  
  Doresc să le urez mult succes celor care vor prelua consiliul județean și pot să spun că 
noi ne asumăm faptul că le lăsăm o ”grea moștenire” mai departe, în sensul în care lăsăm 
foarte multe proiecte și dovadă este necesitatea acelui credit pe care va trebui contractat 
pentru a putea să suplinim cu bani toate acele miliarde despre care spunea domnul 
președinte și pe care am reușit să le atragem din fonduri europene. 
  Este clar că va fi multă muncă, deci aveți o ”grea moștenire” de dus mai departe 
întrucât vor fi multe proiecte pe care trebuie să le duceți la final.  
  Mulțumesc, de asemenea, și colegilor consilieri județeni, în primul rând pentru 
încrederea acordată la începutul mandatului când mi-au acordat votul și sprijinul pentru a 
obține funcția de vicepreședinte.   
  Tuturor vă mulțumesc pentru colaborarea avută de-a lungul celor 4 ani  și cred că, cu 
mici excepții, am avut rezultate foarte bune și colaborări excelente.  
  În final vreau să mulțumesc domnului președinte încrederea acordată și pentru 
propunerea de a fi, să zicem, mâna sa dreaptă în consiliul județean timp de 4 ani, pentru 
colaborarea avută pe toată această perioadă, dar și domnului vicepreședinte Cristian-Alin 
Moș cu care, pot să spun, că am avut o colaborare foarte bună și de-a lungul întregului 
mandat nu am avut nici o situație de ceartă și nici un conflict cu domnul președinte sau cu 
domnul vicepreședinte.  
  A fost un mandat care a decurs bine, cel puțin din punctul de vedere al conducerii 
consiliului județean. Cu toții am avut o relație bună și vă mulțumesc.  
  Aș vrea să nu uităm că încă de la începutul mandatului am trecut prin perioada de 
pandemie și aș vrea să ne amintim și de colegii care nu mai sunt printre noi, cei cu care am 
avut o bună colaborare dar, din păcate, datorită anumitor boli astăzi nu mai sunt alături de noi 
dar merită să ne amintim de dânșii în aceste momente.  
  Tuturor vă mulțumesc și vă urez mult succes în continuare. Telefonul meu este mereu 
deschis pentru colegii care vor prelua pozițiile de conducere pentru a le putea spune ce am 
gândit în spatele anumitor proiecte. Cu siguranță se vor lovi de ele și nu vor ști anumite lucruri 
din spate.  
  Pot spune că am să rămân în relații foarte bune cu toată lumea întrucât nu voi fi un 
competitor pentru dumneavoastră pentru nici o funcție politică. Am luat decizia, încă de un an 
de zile, să mă reîntorc în privat, cel puțin pentru o perioadă de două mandate,  și o să fiu doar 
prieten cu voi nu și un competitor.  
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Mulțumesc domnule vicepreședinte Proteasa.  
.   Într-adevăr, dumneavoastră, cei doi vicepreședinți, v-ați avut ca frații, Domnul Iovescu, 
viitorul vicepreședinte, că așa se zvonește, cred că vă veți avea și dumneavoastră ca frații. cu 
domnul Popoviciu. Am înțeles că  împreună veți face o echipă, așa că sper că veți avea  în 
continuare același echilibru de care ați dat dovadă în acest mandat și cu siguranță veți reuși 
să vă duceți proiectele la bun sfârșit.  
  Aveți cuvântul domnule consilier Iovescu. 
 
  Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
  Mulțumesc domnule președinte. 
  Doresc, în numele meu și al colegilor din grupul PSD, să mulțumesc tuturor colegilor 
din cadrul consiliului județean, tuturor colegilor consilieri județeni, tuturor colegilor din aparatul 
de specialitate pentru colaborarea din acest mandat.  Credem că, așa cum a spus și doamna 
consilier Micicoi, în acest mandat am avut dezbateri și discuții în contradictoriu de-a lungul 
timpului și trebuie să conștientizăm faptul că, în Consiliul Județean Timiș, la masa aceasta 
sunt mai multe lucruri care ne unesc decât cele care ne dezbină și, cu siguranță, în viitorul 
mandat la Consiliului Județean Timiș vom avea parte de aceeași deviză și lucrurile care ne 
vor unii în următorul mandat vor fi mai multe decât cele care ne vor dezbina.    
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  Tuturor, vă mulțumesc încă o dată, și doresc mult succes tuturor colegilor în viitoarele 
proiecte pe care le vor pune în aplicare, iar colegilor din aparatul de specialitate le doresc să 
aibă, de asemenea, în următorul mandat, la fel de bună colaborarea, să fie la fel de implicați 
și să dea dovadă de același profesionalism ca și până acum.  Vă mulțumesc.  
 
  Domnul președinte Alin Adrian Nica 
  Mulțumesc, domnule consilier Iovescu.  
  În continuare, invit să ia  cuvântul domnul consilier Vlad Șendroiu.  
 
  Domnul consilier județean Vlad Șendroiu 
  Mulțumesc, domnule președinte.  
  În primul rând, vreau și eu să mulțumesc colegilor din Consiliul Județean Timiș pentru 
colaborarea de care au dat dovadă în acești 4 ani, dar și colegilor din aparatul de specialitate 
care au făcut ca deciziile noastre să devină realitate și să putem implementa foarte multe 
proiecte pentru județ.  
  De altfel, cred că am avut un consiliu județean foarte activ în acest mandat și în unele 
momente, în care ne-am pus cu toții la masă și am luat deciziile corecte, am dat exemplu de 
cum trebuie să arate o bună colaborare.  
  Doresc să adresez mult succes colegilor care vor conduce Consiliul Județean Timiș în 
următorul mandat, și dacă e posibil să ia această parte ca o învățăminte de la noi și să preia 
modelul nostru. Ar fi foarte bine să se întâmple la fel în continuare.  
  Tuturor le urez succes și, așa cum  le-ați urat și dumneavoastră, spre să aibă cât mai 
multe realizări, și dacă se poate să aducă cât mai multe proiecte bune pentru județul Timiș.  
  În final, vă asigur că grupul USR va fi la fel de activ și în următorul mandat. Vom fi 
critici atunci când va trebui să criticăm, dar vom fi mereu alături atunci când va trebui să 
construim și să ajutăm.  Vă mulțumesc și vă doresc mult succes în continuare.  
 
  Domnul  președinte Alin-Adrian Nica  
  Mulțumesc, domnule Șendroiu. Dau cuvântul domnului consilier Dan Sarmeș.  
 
  Domnul consilier județean Dan Sarmeș 
  Mulțumesc, domnule președinte, dar cu permisiunea dumneavoastră am să-l las pe 
domnul consilier Timiș să ia cuvântul înaintea mea.  
 
  Domnul consilier județean Timiș Laurențiu Grigore 
  Domnule președinte, domnilor vicepreședinți, domnule secretar general al județului, 
stimați colegi,  
  Venirea mea în consiliul județean a fost o nouă experiență care m-a ajutat să vă 
descopăr pe voi, oameni cu atâta potențial de la care am învățat foarte multe lucruri. În toată 
perioada cât am fost în consiliul județean și în consiliul de adminstrație de la CSEI Recaș m-
am bucurat de toate realizările.  
  Aș vrea să mulțumesc tuturor celor care au avut ușa și inima deschisă și vă spun, 
dumneavoastră și celor care au avut încredere și m-au încurajat să intru în consiliul județean, 
că suntem în trecere și nu la întrecere și în călătoria noastră pe acest pământ ar fi 
extraordinar să lăsăm o mireasmă plăcută în jurul nostru și oamenii să-și aducă aminte, cu 
drag, de noi că am făcut ceva.  
  Vă doresc tuturor mult succes în continuare și, ca unul care sunt primul de sub linie, 
aștept să putem lucra în continuare realizând lucruri frumoase pentru semenii noștri și spre 
bucuria noastră a tuturor.  
  Vă doresc binecuvântări și reușite în tot ce faceți.  
 
  Domnul consilier județean Dan Sarmeș  
  Domnule președinte, din respect pentru domnul Bojin  am să-i las domniei sale ultimul 
cuvânt.  
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  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Deci, domnule Sarmeș, vă folosiți de toată galanteria de care știu că sunteți capabil 
față de colegii dumneavoastră.  
 
  Domnul consilier județean Dan Sarmeș  
  Mulțumesc domnule președinte, aceasta a fost și intenția mea.  
  Eu, cu permisiunea dumneavoastră, am să vorbesc în numele colegilor din grupul PNL 
dar și în nume personal.  
  E adevărat, ca lider al grupului PNL, eram obișnuit să iau primul cuvântul, fiind cel mai 
important grup din acest mandat, dar acum, dintr-o eleganță, am încercat să-i las pe ceilalți 
colegi să vorbească înaintea mea și asta ca să nu credeți că am vrut neapărat să am ultimul 
cuvânt.  
  Făcând acest lucru m-am trezit într-o ipostază destul de dificilă, pentru că nu știu ce aș 
mai avea de spus acuma. Practic trebuie să reiau aceleași discurs, dar cu voia  
dumneavoastră a să încerc totuși să vă transmit un mesaj, poate spus altfel.  
  În primul rând, am vrut să încep prin a ne felicita, dar constatând că această ședință a 
decurs foarte repede și în mare liniște, m-am gândit la un moment dat că doriți să încheiați 
foarte repede acest mandat și am încercat să-mi reformulez gândurile, sau poate v-ați gândit 
la masa de după sau poate la chiar la viitorul  mandat? Desigur, glumesc și într-adevăr, vă 
felicit pe toți. Ne merităm cu toții felicitările. 
   A fost un mandat bun, după părerea mea, dar putea să fie și mai bun. Întotdeauna se 
poate mai bine, dar cel puțin în cele patru mandate în care au fost, am constatat o evoluție în 
cadrul ședințelor de consiliu. A fost mai puțin politicianism, mai puțină demagogie, ne-am axat 
mai mult pe administrație, pe dezbateri, pe proiecte și vă felicit pe dumneavoastră colegii 
consilieri județeni, pe cei din executiv, pe cei din aparatul tehnic, pentru implicare, pentru 
dezbateri, în special cele din comisii, care au fost foarte bune.  
  Totodată, mă bucur să constat că mulți dintre colegi vor fi consilieri județeni în 
continuare. Da, mulți colegi vor rămâne și asta este un lucru bun, pentru că va fi o 
continuitate, vor putea să sprijine proiectele care noi le-am început. Îmi pare rău că eu nu vom 
mai voi mai fi. Cred că a fost suficient pentru mine, dar mă bucur să mă văd cu fiecare în 
parte, în orice altă ipostază.  
  Vă felicit, domnule președinte și domnilor vicepreședinți, pentru realizările pe care le-ați 
avut, pentru că unele dintre ele au fost  importante și pentru că le-ați enumerat 
dumneavoastră și nu mai vreau să le amintesc.  Sunt proiecte de anvergură, proiecte care 
uneori le așteptăm de mult, uneori păreau firești pentru un oraș ca Timișoara, un municipiu 
important, dar îmi amintesc că în urmă cu vreo trei mandate, pe vremea când eram 
președintele Comisiei de sănătate, discutam de o nouă maternitate atât de necesară în 
Timișoara. Iată că o avem și avem bazele multor proiecte firești pentru Timișoara.  
  Pe dumneavoastră, domnule președinte, vă felicit în special că ați avut abilitatea de a 
negocia între grupurile politice, de a putea face compromisuri, chiar de multe ori, și de a ne 
pune pe toți la aceeași masă, în interesul județului Timiș, că ați avut abilitatea chiar de a 
colabora și relaționa cu Primăria Timișoara. Felicit  și pe domnii vicepreședinții pentru 
implicare și că v-au susținut. Sunt convins și îmi doresc că veți continua și în alte poziții 
publice, pentru că aveți toți trei vârsta necesară și  experiența administrativă.  
  Aș vrea și chiar m-aș bucura dacă v-ați mai gândi domnule vicepreședinte să stați 
două mandate în privat. E păcat, ați dovedit în acest mandat, la fel și domnul Moș și 
dumneavoastră, domnule președinte sunt convins că ne vom revedea în alte poziții și vă urez 
succes în acest sens.  
  Despre aparatul tehnic ce să mai zic? Că îi felicit, că le cunosc capacitatea 
profesională. 
  De asemenea, felicit și pe domnul secretar general al județului Ioan-Dănuț Ardelean că 
a avut, de fiecare dată, înțelepciunea să medieze anumite lucruri.  Îmi pare rău că o să ne 
vedem mai rar, dar poate, cine știe, ne mai auzim la un telefon. 
  Aș vrea să mă scuze cei din aparatul tehnic pe care, eventual,  i-am supărat sau  i-am 
prin presat cu întrebări. De asemenea, îmi cer scuze și de la cei cu care nu am interacționat 
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pentru că înseamnă că lucrurile au funcționat bine acolo, dar fără ei nu am fi putut ajunge la 
aceste rezultate. Au fost prezenți prompți în comisii și ne-au ajutat foarte mult.  
  Încă o dată mă bucur să știu că mulți din jurul meu veți continua. Este  important să 
continuăm, sunteți merituoși și mă bucur că domnul Iovescu va fi în executivul consiliului 
județean și sper să influențeze deciziile în viitor, să păstreze ceva din spiritul său și din spiritul 
acestui mandat.  
  Mă bucur să știu că avem colegi care vor candida în această toamnă-iarnă la alegerile 
parlamentare și sper să ajungă cât mai mulți în Parlamentul României și să nu uite de unde 
au plecat și de unde au pornit bazele politicii și experiența administrativă.  De asemenea, să 
nu uite, în primul rând, de județul Timiș și să colaboreze foarte bine cu cei care rămân aici.  
  Mai mult de atât ce pot să mai spun? Ca să nominalizez și alte persoane aș vrea să 
spun că îmi pare rău că domnul Sorincău și domnul Olajos nu vor mai fi în viitorul mandat.  
  Atât domnul Olajos, căruia îi doresc multă sănătate, cât și domnul Sorincău sunt doi 
consilieri județeni cu experiență care au dovedit în acest mandat și care și-au adus 
contribuția. La fel ca domniile lor mai sunt și alții. 
  Mă bucur că domnul Mihăieș va continua și mai departe grupul PNL nu vreau să-i laud 
foarte mult însă le doresc tuturor multă sănătate și să ne revedem în orice condiții.  
 
  Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
  Mulțumesc domnule Sarmeș pentru că mi-ați dat o șansă când ați spus că voi 
continua.  
 
  Domnul consilier județean Mihăiță Bojin 
  Dragi colegi, după 16 ani și mandatul meu se încheie în consiliul județean. Au fost 
bucurii, regrete, multe împliniri, puține neîmpliniri, dar aș vrea să urez ceva noului consiliu. 
Colegii mei v-au urat succes. Eu vreau să vă transmit sau să vă doresc un mesaj de unitate. 
Dacă vreți să aveți succes, rămâneți uniți. Sunt puține lucruri care, ca și forțe politice, ne 
despart. Majoritatea ne unesc. Rămâneți uniți și veți rezolva multe. Mesajul meu, în special 
pentru următorul consiliul, este de unitate.  
  Vă doresc fiecăruia sănătate, liniște, pace, Dumnezeu să vă binecuvânteze, 
Dumnezeu să binecuvânteze Timișul și Dumnezeu să binecuvânteze România.  
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Mulțumesc, domnule consilier Bojin Mihăiță.  
  În continuare, ultimul cuvânt îl va avea, ca de obicei, domnul secretar general al 
județului Timiș căruia i-am apreciat cu toții profesionalismul de care a dat dovadă în acest 
mandat și nu numai.  
  Nu știu dacă toți ați descoperit valențele umoristice ale domnului secretar general, dar 
domnia sa se ocupă, printre altele,  în fișa postului, cu păstrarea, moralului ridicat al colegiilor 
din aparatul de specialitate. Așa că domnule secretar general Ioan Dănuț Ardelean, aveți 
cuvântul și poate ne spune și o glumă la  final sau poate faceți o poezie, o baladă? 
 
  Domnul Ioan-Dănuț Ardelean – secretar general al județului Timiș 
  Domnule președinte, domnilor vicepreședinți, doamnelor și domnilor consilieri județeni,  
  În numele meu și al întregului aparat al consiliului județean vreau să vă mulțumesc 
pentru inteligența, competența și eleganța politică de care ați dat dovadă în exercitarea 
acestor 4 ani de mandat.  
  Mă mândresc cu ceea ce ați făcut și sunt onorat că am putut să fiu sprijin pentru 
proiectele pe care le-ați implementat la nivelul județului Timiș care aduc un surplus de confort 
cetățenilor care v-au investit și v-au trimis alături de mine.  
  În final, vrea să vă spun un singur lucru: felicitări pentru cei care vor continua, felicitări 
celor care au fost aleși, felicitări domnului Călin Dobra pentru că a reușit să câștige simpatia 
concetățenilor domniei sale din Municipiul Lugoj.  
  Celor care nu vor mai continua politica, le doresc mult succes în activitatea pe care o 
desfășoară și, desigur, la nivelul Consiliului Județean Timiș, atâta timp cât eu voi mai continua 
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activitatea îi asigur pe toți de sprijinul meu necondiționat cu sfaturile pe care, dacă le 
considerați pertinente, vă rog să le luați în seamă. 
  În final, vă mulțumesc, încă o dată, în numele meu și al întregului aparat al Consiliului 
Județean Timiș.  
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Mulțumesc, domnule secretar general al județului Timiș.  
 
  Prin urmare, cred că am avut cel mai lung punct final al ședinței noastre ordinare, în 
care s-a folosit de câteva sute de ori cuvântul ”mulțumesc”.  
  Dată fiind epuizarea ordinii de zi, declar închisă ședința ordinară a plenului Consiliului 
Județean Timiș, vă adresez un ultim mare mulțumesc pentru participarea dumneavoastră, 
pentru tot concursul pe care l-ați acordat și vă doresc o săptămână excelentă în continuare și 
mult succes în activitatea dumneavoastră.  
 
 
 
 

PREȘEDINTELE                                            SECRETARUL GENERAL  
CONSILIULUI JUDEȚEAN TIMIȘ,                                AL JUDEȚULUI TIMIȘ 
             Alin-Adrian NICA                                                  Ioan-Dănuț ARDELEAN 
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